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 "Vanuit de oppositie streven wij naar beter bestuur".  

 

 

 

       

Diane Vander Elst vervangt Ken Geyns voor Gemeentebelangen 

Ken Geyns is verhuisd naar Egenhoven en wordt in de gemeenteraad vervangen door 

Diane Vander Elst.  Diane zal vanaf nu zetelen in de gemeenteraad en zal in de 

OCMW haar zitje doorgeven. 

 

Duurzaam bouwadvies 

De N-VA fractie heeft zich in deze onthouden.  Bij deze grote verbouwingen zullen de 

mensen zich laten informeren door hun eigen architect.  En dan is dit advies totaal 

overbodig.  Daarenboven is dit advies enkel beschikbaar voor de eerste 20 bewoners.  

Nadien is het advies niet meer gratis.   Het bestuur kon ons ook niet doorgeven welke 

andere gemeentes uit onze provincie mee aansluiten bij dit initiatief.  De gemeente 

wil hiermee goede punten scoren voor het klimaatplan.   Volgens ons is dit gewoon 

een cadeau voor organisatie “Dialoog” die het advies geeft. 

 

Jaarrekening OCMW 

De jaarrekening van het OCMW heeft een positief resultaat.   Albert Mees is een 

gelukkig man want als de bijdrage van de gemeente volstaat voor het OCMW is alles 

in orde volgens hem. ☺ 

 

Vragenkwartiertje 

• Bertem heeft geen rekeningen bij Optima.  

• Roger de Muylder vraagt zich af of de ouders en oudercomité verzekerd zijn bij de 

schilderwerken die ze zullen uitvoeren tijdens de grote vakantie.  Dit is in het 

verleden ook al gebeurd en deze keer zal de gemeente de voorbereidingen voor 

zijn rekening nemen en zullen de ouders samen het Oudercomité Harlekijn de 

klassen een nieuw kleurtje geven.   De gemeente zal verf voorzien.  Dit kadert in 

de verfraaiing van de school. 

• De N-VA fractie stel de vraag of de gemeente al actie ondernomen heef in het 

doven van de openbare verlichting.  Dit is niet enkel een punt dat aansluit bij het 

klimaatplan maar ook een serieuze besparing voor de gemeente.  In Overijse en 

Huldenberg is dit reeds ingevoerd.  Bertem en Tervuren zouden in samenspraak 

met Eandis een gezamelijke visie bepalen en dan dat plan uitvoeren. 

 

 


